

## Medlemsmøte 15.03.17

Tilstede 15 stk

- Juniløpet slås sammen med Barentstravet for å få flest mulig starthester til løpet i august. Årets Barentstrav går samtidig som ett stort løp i Rovaniemi, og vi mener at for å få hester til start må det være muligheter til å stille i to løp på samme løpsdag.
- Hestens dag i juni – forslag til hva vi kan gjøre på en slik dag mottas med stor takk. Monté, galoppløp, stell av hest, aktiviteter uten hest. Arrangementskomiteen har ansvar for dette, men vi vil ha innspill fra lagets medlemmer og ønsker også hjelp til å arrangere denne dagen.
- Interessen for klubbklær var ikke stor blant de som var på møtet, men vi ønsker innspill fra de andre medlemmene. Pønnigruppa blir å ha egne klubbklær. For info angående dette kan Siren kontaktes, da hun tidligere har undersøkt dette.
- Løps- og arrangementskomité: Vi trenger folk til å sitte i løps komitéene, så interesserte tar kontakt med Birgit. Løpskomitéen har ansvaret for selve løpet, innmeldinger og startlister. Arrangementskomitéen har ansvar for arrangementet rundt løpsdagen og andre ting vi arrangerer.
- Det har kommet inn spørsmål angående brøyting av banen. Dette vil ikke skje før tidligst i april, og da i forhold til løpet i mai. Grunnen til at det ikke brøytes opp før, er for at dette blir for dyrt for travlaget.
- Siri informerte fra generalforsamlingen i Harstad. Finnmark har en representant i styret der, og det er Anne Rasmus. Det ble også informert om forslag som er kommet inn angående en egen ordning på folkehest i Nord Norge, dette er det eget skriv om. Er det noen som er interessert i mer info angående dette kan de ta kontakt med Siri.
- Ett forslag som ble tatt opp under generalforsamlingen i Harstad er at høstkonferansen skal rulleres rundt i Nord Norge. Vi i Sør-Varanger Travlag ser ikke hvordan dette skal gjøres når ikke kostnadene skal økes. Det er billigere for oss å sende ned en representant enn at Troms og

Nordland skal sende opp alle sine representanter. Hvordan denne rulleringen blir får vi vente med å se hva som skjer.

- Birgit informerte om at hun har vært i kontakt med lærer ved Tana Videregående skole angående samarbeid rundt løp. De er interessert i at deres elever ved hestelinja kan være med å arrangere ett travløp, for å lære hvordan det foregår. Dette var medlemmene på møtet veldig positive til, så Birgit følger opp denne saken.

Ponnigruppa hadde en god del egne ting å komme med, og det synes vi er bra! Andrine gjør en formidabel jobb når det kommer til ponnigruppa og rekrutering der. Under referatet fra styremøtet ser dere der hva som ble tatt opp. Men vi ble enige om at flaskeinnsamling får andre lag og foreninger ta seg av. Vi snakket også mye om det ponnigruppa planlegger under årets Kirkenesdager, og her må de voksne i laget være flinke til å stille opp for å hjelpe ponnigruppa.

Vi venter ennå på svar om noen av våre ponnijenter får reise på landsleir.

Birgit Ingebrigtsen